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1.  Heropening 

 

De voorzitter heropent om 18.30 uur de commissievergadering, die op maandag 26 november 2018 

werd geschorst. Hij verwelkomt de aanwezigen en in het bijzonder gedeputeerde Geldhof. Zij 20 

vervangt gedeputeerde Post. 

 

Mededelingen: 

 Een bericht van verhindering is ontvangen van mevrouw Kaamer van Hoegee (VVD), de heer Den 

Uyl (PvdA), Mevrouw De Meij (50PLUS), mevrouw Kirch-Voors (VVD), de heer Hietbrink (GL), de 25 

heer Tijssens (D66), mevrouw Visser (PvdD), de heer Deen (PVV), de heer Heijnen (CDA), 

mevrouw Van Duijn (PvdA), de heer Klein (CU-SGP), mevrouw Terlouw (CU-SGP), de heer 

Bruggeman (SP) en de heer Hoogervorst (SP) 

De voorzitter vraagt de commissie om toe te staan dat mevrouw Strens namens D66 aanwezig is 

als woordvoerder in deze commissie. De commissie gaat daarmee akkoord. 30 

 De heer De Graaf (CDA) deed het voorstel om toch het onderwerp Duinpolderweg te behandelen. 

Gedeputeerde Post is afwezig. Niet alle fracties zijn aanwezig. Het is aan de commissie om te 

bepalen of het alsnog op de agenda komt.  

De heer De Graaf (CDA) constateert dat op 26 november jl. niet op de manier, zoals het volgens 

Reglement van Orde is voorgeschreven, het besluit is genomen om het onderwerp van de agenda 35 

te halen. Inhoudelijk is de heer De Graaf het niet eens met de argumentatie die werd gebruikt 

om het onderwerp niet te behandelen. Inmiddels heeft Haarlemmermeer over de Duinpolderweg 

gesproken. De heer De Graaf is voor voortgang. Als een afgewogen peiling wordt gehouden, 

zoals in de agendacommissie besproken, dan kan het onderwerp weer op de agenda. De heer De 

Graaf is bereid om de agendering naar januari te verzetten, als hij de toezegging van 40 

Gedeputeerde Staten krijgt dat het proces, zoals het wordt ingezet in de projectgroep, gewoon 

doorgaat. Het proces mag geen vertraging oplopen. 

Gedeputeerde Geldhof bevestigt dat het proces voortgaat. 

De voorzitter merkt op dat de agendacommissie zal rapporteren of het niet behandelen van het 

onderwerp, al of niet naar bevindingen, ordelijk plaatsvond.  45 

 

2. A-agenda Mobiliteit 

2a. Voordracht deelname Coöperatieve Vereniging Samenwerkingsverband DOVA 

 

De heer Zoon (PvdD) vertelt dat de PvdD kan instemmen met de voordracht. Wat als de organisatie 50 

omvalt? De provincie geeft iets uit handen. Hoe kan worden geborgd dat het werk wordt voortgezet, 

mocht de organisatie failliet gaan? 

 

De heer Van Straaten (VVD) vindt het goed dat alle OV-autoriteiten worden ondergebracht in één 

rechtsvorm. Hierdoor zal er meer transparantie ontstaan en zal het minder complex zijn dan de 55 

huidige werkwijze. De VVD kan instemmen met de voordracht. Deze samenwerking komt de reiziger 

ten goede. 
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In de voordracht wordt aangegeven dat de keuze voor de rechtsvorm niet de eerste voorkeur van 

Gedeputeerde Staten is. Wat is dan wel de eerste voorkeur? Waarom is dan toch gekozen voor deze 

rechtsvorm? Valt er winst te behalen in het samenwerkingsverband en zo ja, in welke orde van 60 

grootte? 

 

De heer Leever (ONH) zegt dat ook de Ouderenpartij zich kan vinden in de voordracht. De fractie 

gaat akkoord. 

 65 

De heer Van Hooff (PVV) meldt dat de PVV akkoord gaat met de voordracht. Risico’s zijn uitgesloten. 

Wat de PVV betreft mag de voordracht als hamerstuk worden doorgeleid naar Provinciale Staten. 

 

Mevrouw Pels (GL) merkt op dat GL de uitgangspunten onderschrijft. Het is een goed idee om het zo 

op te richten. GL heeft dezelfde vragen als de VVD. Hoe wordt geëvalueerd? Een evaluatie is 70 

belangrijk aangezien een constructie wordt neergezet, waarover Gedeputeerde Staten niet laaiend 

enthousiast zijn. 

 

Mevrouw Strens (D66) geeft aan dat D66 instemt met de voordracht. GL is blij dat de OV-partners 

samenwerking hebben gevonden. 75 

 

De heer De Graaf zegt dat het CDA positief is, waar coöperaties bijdragen aan de samenleving. 

Coöperaties hebben wel een winstoogmerk, maar dan wel zo min mogelijk winst. Om die reden is 

het een zeer constructieve samenwerkingsvorm in de samenleving die meer en meer gebruikt wordt. 

 80 

De heer Papineau Salm (PvdA) sluit zich aan bij de woorden dat het een goede voordracht is.  

Wat is het belang voor de reiziger? Het mag niet zo zijn dat toch weer een bureaucratische 

organisatie wordt opgezet. 

 

Gedeputeerde Geldhof constateert dat alle partijen instemmen met de voordracht. Op de vraag wat 85 

er gebeurt als de coöperatieve vereniging omvalt, antwoordt de gedeputeerde dat de provincie zowel 

lid als afnemer is. De kennis zit erin en gaat niet weg. Er is een rechtsvorm nodig om handelingen te 

kunnen verrichten. De eerste gedachte van gedeputeerde Post was een besloten vennootschap. Een 

coöperatieve vereniging is wat onbekend. Eigenlijk past de rechtsvorm van een coöperatieve 

vereniging beter. Een andere gedachte was om de samenwerking onder te brengen in een bestaande 90 

organisatie. Dat is niet gelukt. Winst behalen is geen doel op zich. Het is juist de bedoeling om het 

zo lean and mean mogelijk te organiseren. De reiziger merkt er niets van. De diensten worden nu 

ook al verricht, alleen wijzigt de rechtsvorm. Alle voor- en nadelen zijn afgewogen. De rechtsvorm 

wordt gecontroleerd door decentrale autoriteiten. Andere overheden gebruiken dit al als rechtsvorm 

om een beoogde onderlinge publieke samenwerking vorm te geven.  95 

 

De voorzitter constateert dat van de tweede termijn geen gebruik wordt gemaakt. De voordracht zal 

als hamerstuk worden doorgeleid naar Provinciale Staten. 

 

3.  B-agenda Mobiliteit 100 

3a. Agendaverzoek rapport Burgervlotbrug 

De heer Papineau Salm (PvdA) vertelt dat bij het opstellen van het PMI in 2017 is besloten om op 

basis van een onderzoek van de provincie, de vaste oeververbinding eruit te laten. De gemeente 

Schagen bleef met de vraag van de bewoners zitten en stelde een eigen onderzoek in. De heer 

Papineau Salm las het rapport. Hij heeft daarover geen oordeel. De PvdA heeft het onderwerp 105 

geagendeerd omdat de fractie het signaal in de lijn van de Omgevingsvisie serieus wil nemen. De 

PvdA roept op om gezamenlijk te bekijken wat de verschillen zijn tussen beide onderzoeken. Er moet 

recht worden gedaan aan de problematiek en de inzet van bewoners. Als het lokaal kan, zou 

minimaal een onderzoek moeten worden gedaan om er met elkaar uit te komen. 

 110 

De heer Van Straaten (VVD) zegt dat de VVD kennis nam van het tegenonderzoek van de gemeente 

Schagen. Hoe kunnen cijfers in het rapport van de gemeente Schagen verschillen met die van de 

provincie? Heeft de gedeputeerde met de gemeente gesproken over de resultaten van dit onderzoek? 

Wat vindt de gedeputeerde van de resultaten? Waarom heeft de gemeente wel een positieve MKBA en 

de provincie niet? In het onderzoek worden diverse aannames gedaan om de MKBA voordeliger uit te 115 

laten pakken. Zwaar landbouw- en vrachtverkeer via De Stolpen en Schoorldam moeten omrijden 

over wegen die niet geschikt zijn voor dergelijke voertuigen. Dat deze wegen niet geschikt zijn heeft 

niets te maken met de problemen van de vlotbrug. Het zware verkeer heeft nooit over de vlotbrug 

heen mogen rijden. De VVD begrijpt ook niet de constatering dat de onderhoudskosten van de brug 
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gaan afnemen. Straks moeten immers twee bruggen worden onderhouden. De VVD is van mening 120 

dat een nieuwe vaste oeververbinding niet mag leiden tot vertraging op de N9. Het onderzoek geeft 

echter aan dat dit wel gaat gebeuren. De VVD is er niet van overtuigd dat dit project weer op de 

provinciale agenda moet komen.  

 

De heer De Graaf (CDA) is verbaasd over het laatste. De VVD ondertekende de brief. 125 

Als de provincie een verbinder wil zijn dan moet ze dit serieus nemen. Wat het CDA betreft komt de 

vaste oeververbinding wel op de agenda. Het is goed om volgens een bepaald model beide rapporten 

tegen het licht te houden. Mogelijk is het een zaak voor een arbitragecommissie? Daarbij zal moeten 

worden geïnventariseerd hoe de regio er over denkt. De regio zal moeten bijdragen. De fractie doet 

de aanbeveling om de Participatiehandleiding ter hand te nemen. Het is belangrijk om rekening te 130 

houden met een verwachtingspatroon, dat goed te managen is. 

 

Mevrouw Strens (D66) is benieuwd of dit onderzoek voor Gedeputeerde Staten de eerdere inzichten 

doet veranderen. In hoeverre is het college hierover al in gesprek met gemeente Schagen? Hoe kan 

het dat uitkomsten verschillend zijn? Wie is bereid tot investeren? Het beheervraagstuk moet ook 135 

worden meegenomen.  

 

De heer Leever (ONH) zegt dat de Ouderenpartij wat meer uitgesproken is over dit onderwerp. De 

fractie bestudeerde het rapport en bezocht bijeenkomsten met burgers op locatie. Ze is ervan 

overtuigd dat de brug er moet komen. Voor ONH is het duidelijk dat de vaste oeververbinding bij 140 

Schagen er moet komen. Deze moet dus zo snel mogelijk worden opgenomen in het PMI. De 

financiën voor de bouw van deze brug hoeft geen probleem op te leveren. De provincie heeft een 

goede financiële positie. Het gaat hier om een bedrag tussen 15 en 20 miljoen euro. Een hoge brug 

heeft de voorkeur. De structurele onderhoudskosten van een nieuwe brug zullen lager zijn dan die 

van de huidige vlotbrug.  145 

 

De heer Van Hooff (PVV) merkt op dat de PVV de conclusies van het rapport van gemeente Schagen 

interessant vindt. Het is goed om te onderzoeken waar de verschillen zitten tussen de twee 

rapporten. Wat is de zienswijze van de gedeputeerde? Welke twijfels heeft de organisatie over het 

rapport van de gemeente Schagen? Blijft de mening van de gedeputeerde ongewijzigd, nu zij het 150 

rapport van gemeente Schagen kent? Is ze bereid in contact te treden met de gemeente om beide 

rapporten naast elkaar te leggen en eventuele mogelijkheden te bespreken met betrekking tot het 

PMI? 

 

Mevrouw Pels (GL) adviseert om het gesprek met de gemeente Schagen te voeren om te ontdekken 155 

waar de grote verschillen zijn ontstaan. Dit moet helder met burgers worden gecommuniceerd. De 

burgers zouden moeten worden geïnformeerd over het argument van de provincie om er wel of niet 

op in te gaan. Of dit betekent of het onderwerp weer op de agenda moet, dat weet mevrouw Pels op 

dit moment nog niet. Mogelijk kan worden volstaan met een terugkoppeling.  

 160 

De heer Zoon (PvdD) sluit zich volledig aan bij de eerste termijn van de VVD. 

De heer Zoon woont in de regio. De vlotbrug bij Koedijk is alleen voor fietsers toegankelijk. Wellicht 

is dat een idee om de fietsveiligheid te vergroten.  

 

De heer Leever (ONH) benadrukt dat het niet alleen gaat om de fietsers. Agrariërs hebben soms 165 

aan beide zijden van het kanaal landbouwpercelen. Zij moeten gebruik maken van de vlotbrug. Is 

de heer Zoon daarvan op de hoogte? 

 

De heer Zoon (PvdD) zegt dat zwaar landbouwverkeer geen gebruik kan maken van de Vlotbrug. Dat 

is geen reden om de vlotbrug te vervangen door een vaste oeververbinding. Uit onderzoek van de 170 

provincie blijkt dat een vaste oeververbinding niet nodig is. 

 

Gedeputeerde Geldhof vertelt dat in 2017 door de provincie onderzoek is gedaan naar de aanleg van 

een nieuwe oeververbinding ter hoogte van Burgervlotbrug. Uit het onderzoek kwam naar voren dat 

er onvoldoende noodzaak was om een dergelijk grote investering te doen, alleen voor en vanwege 175 

zwaar verkeer boven 12 ton. De Ouderenpartij noemt het opbrengen van 15 tot 20 miljoen euro een 

fluitje van een cent, maar die ruimte zit er in het PMI absoluut niet. Op de vraag hoe het kan dat de 

cijfers van beide onderzoeken zo verschillen, antwoordt de gedeputeerde dat de gekozen 

uitgangspunten en de gebruikte gegevens een ander vertrekpunt vormen. Gemeente Schagen is 

bijvoorbeeld uitgegaan van tweemaal zoveel verkeer als waarmee de provincie rekening houdt. Een 180 
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vlotbrug geeft een goede oeververbinding. Het gaat om het zware verkeer. De berekeningen van 

gemeente Schagen gaan uit van meer verkeersbewegingen.  

Er is ambtelijk met Schagen gesproken. Op gestelde vragen kwam geen bevredigend antwoord. In 

een bestuurlijk overleg, het zogenaamde trio-overleg tussen Schagen, Hollands Kroon en Provincie 

Noord-Holland, heeft gedeputeerde Post aangegeven dat ze het rapport van onvoldoende kwaliteit 185 

vindt en daarmee niet aan de slag zal gaan. 

Het rapport van gemeente Schagen heeft het college absoluut geen ander inzicht gegeven. Aan de 

gemeente Schagen is teruggekoppeld dat het college van Gedeputeerde Staten er niets inziet. Op 

21 november is erover gesproken dat een verder onderzoek niet terugkomt in het programma.  

In een brief aan Provinciale Staten zal het college uiteenzetten waarom het geen geschikt rapport is 190 

en waar het knelt en waarom het college niets ziet in een vaste oeververbinding. 

 

 

Tweede termijn: 

 195 

De heer Papineau Salm (PvdA) is blij met de toegezegde brief. Hij hoopt dat deze volgt voor de 

volgende reguliere Provinciale Statenvergadering. Wellicht komt de PvdA met een motie. 

 

Gedeputeerde Geldhof merkt op dat de brief er zal liggen voor de Provinciale Statenvergadering in 

februari 2019. 200 

 

De heer Papineau Salm (PvdA) ziet de brief graag nog verschijnen in deze Statenperiode. De 

gedeputeerde gaat niet in op het feit dat in de Omgevingsvisie staat dat het onderwerp regionaal 

steeds belangrijker wordt. De stuurgroep van De Noordkop deelt dit. Bewoners en dorpsraad zijn 

ook actief. De provincie kan de kwestie niet zomaar opzij schuiven.  205 

 

Mevrouw Pels (GL) zegt dat mobiliteitsprojecten gevoelig liggen. Recent sprak deze commissie 

over de ondertunneling in Broek in Waterland. Toen stelde de gedeputeerde dat het aan een 

nieuwe coalitie is om te besluiten hiervoor wel of geen geld vrij te maken. Waarom wil de PvdA de 

vaste oeververbinding in februari nog via een motie inbrengen? Is dat een handige timing? 210 

 

De heer Papineau Salm zegt dat het de PvdA niet gaat om het vrijmaken van geld. De fractie wil het 

onderwerp op de provinciale agenda krijgen. De oproep van de PvdA aan Gedeputeerde Staten zou 

zijn om in overleg met de gemeente en bewoners te bekijken wat tot de mogelijkheden behoort. 

Niks doen vindt de PvdA niet correct.  215 

 

De heer Van Straaten (VVD) vertelt dat de VVD benieuwd is naar de toegezegde brief met een 

nadere uitleg. Gemeente Schagen ging uit van tweemaal zoveel verkeersintensiviteit. Kan in de brief 

een reële inschatting van het verkeersvolume worden gemaakt? 

 220 

De heer De Graaf (CDA) mist in het betoog van de gedeputeerde de betrokkenheid van mensen 

vanuit de regio. Mogelijk kan dat in de brief worden meegenomen. In het coalitieakkoord is 

afgesproken dat er een onderzoek zou komen naar een brug. Dat onderzoek liet twee jaar op zich 

wachten. Je zult er maar wonen. Vervolgens besloot gemeente Schagen een onderzoek uit te voeren. 

Dat duurde weer een jaar verder. Je zult er maar wonen. Nu er ongenoegen is over het uit het PMI 225 

halen van het project, wordt opeens gesteld dat niet binnen twee of drie weken een brief met uitleg 

kan worden opgesteld. Dit duurt te lang. Richting de regio, fietsers en gebruikers moet duidelijkheid 

worden verschaft.  

 

De heer Zoon (PvdD) vraagt of de heer De Graaf de gedeputeerde wel heeft gehoord. Ze gaf veel 230 

duidelijkheid. Wellicht was dat de duidelijkheid die de heer De Graaf liever niet hoort? 

 

De heer De Graaf (CDA) vraagt zich dan af waarom er dan nog een brief met uitleg moet komen. 

 

Mevrouw Strens (D66) kijkt uit naar de verhelderende brief. Het is jammer dat er verschillende 235 

uitkomsten voortkomen uit de twee onderzoeken, omdat deze waren gebaseerd op andere 

uitgangspunten. Het veroorzaakt veel ruis. Wellicht moeten dergelijke onderzoeken in het vervolg 

meer in gezamenlijkheid worden gedaan. 

 

De heer Leever (ONH) zegt over de reactie van de gedeputeerde dat er weinig geld in PMI zit het 240 

volgende. Op dit moment is het vanuit het huidige college niet van toepassing dat er vanuit het PMI 

geld voor bruggen zou zijn. In maart 2019 zijn daar gelukkig  de verkiezingen. Wellicht is het 
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nieuwe college wel bereid om meer geld in het PMI te stoppen om in ieder geval deze vaste 

oeververbinding tot stand te brengen. 

 245 

Gedeputeerde Geldhof licht toe dat de gemeente Schagen betrokken was bij het onderzoek van de 

provincie in 2017. De uitkomst van dat onderzoek beviel de gemeente niet. Daarom heeft de 

gemeente zelf nog een keer zaken op een rij gezet. Provinciale Staten hebben in 2017 ingestemd 

met het schrappen van de vaste oeververbinding uit het PMI. De veronderstelling van de gemeente 

Schagen dat er tweemaal zoveel verkeersbewegingen komen, is niet reëel. In verleden waren er 250 

aanvaringen, waardoor de vlotbrug eruit lag. Die problemen zijn nu opgelost. Wat het college betreft 

is er geen aanleiding om de vlotbrug te vervangen door een vaste oeververbinding. Gemeente 

Schagen heeft tot nog toe niet aangegeven dat ze op enige manier bereid is om financieel bij te 

dragen.  

 255 

 De heer Leever (ONH) vraagt of de gedeputeerde de locatie van de vlotbrug kent.  

 

Gedeputeerde Geldhof is bekend met de locatie. 

  

De heer Leever (ONH) wijst op de scherpe bocht aldaar en het dilemma van de scheepvaart? Dat is 260 

de reden dat de vlotbrug vaak wordt aangevaren. Om die reden ontstond de discussie over de 

noodzaak van een vaste oeververbinding. 

 

Gedeputeerde Geldhof herhaalt dat de problemen, die in het verleden aanvaringen veroorzaakten, 

zijn opgelost.  265 

 

De voorzitter constateert dat een brief van het college is toegezegd.  

 

3b. Koers smart mobility 

De heer Leever (ONH) concludeert dat het onderwerp digitalisering van mobiliteit meerdere keren 270 

aan de orde is geweest in deze commissie. Nu ligt een robuust rapport voor. Dit is een 

koersdocument, dus de uitvoering ligt nog niet vast. Het college stelt voor om 11 miljoen euro 

beschikbaar te stellen om uit te vinden welke smart mobility toepasbaar en bruikbaar is. ONH 

vindt dit een prima aanpak evenals het budget dat hiervoor geldt. ONH gaat akkoord met het 

voorstel. 275 

 

De heer Van Straaten (VVD) zegt dat smart mobility een onderwerp is met kansen voor een 

goede mobiliteit in de nabije toekomst in de provincie. Wat de VVD betreft gaat de commissie 

hierover met de gedeputeerde in een BOT-overleg in gesprek. De vraag is of een uur voldoende is 

voor een BOT-overleg. 280 

 

De heer Zoon (PvdD) vertelt dat de PvdD de brede inzet van het programma op mobiliteit 

onderschrijft en ook dat er een BOT-overleg komt. Dat er rekening gehouden wordt met efficiënt 

ruimtegebruik is goed. Wat betekent gezamenlijk optrekken met marktpartijen? Om welke 

partijen gaat het? Primair moet worden gekeken naar samenwerking met universiteiten en kleine 285 

bedrijven. Daar zit juist de innovatiekracht. De PvdD krijgt de indruk dat aan veel pilots en 

diverse projecten invulling wordt gegeven. Er moet niet alleen worden gekeken naar autonoom 

rijden van een bus. 

 

De heer De Graaf (CDA) zegt dat het BOT-overleg, wat het CDA betreft, overschrijdend is aan de 290 

nieuwe coalitie en aan de Kaderbrief. Het gaat er juist om dat in een dergelijk overleg aan 

meerdere partijen gehoor kan worden gegeven. Daarbij moet men kunnen uitgaan van respect 

voor elkaar. In een vorig BOT-overleg is dit door SP beschaamd. Bij de behandeling van het PMI in 

de Statenvergadering in november 2018 heeft de heer De Graaf dat namens het CDA benadrukt. 

Helaas bleef een reactie van de SP uit. Vandaag is de SP-fractie niet vertegenwoordigd. In het BOT-295 

overleg over de OV-concessie voor ’t Gooi op 26 november jl. heeft de SP niet klip en klaar 

geantwoord dat het onderwerp in vertrouwen kan worden behandeld. Uit informatie op de 

website van de SP blijkt dat uit het eerdere BOT-overleg inzake OV ‘t Gooi is gelekt door de heer 

Bruggeman van de SP. 

Is de provincie als concessieverlener bereid om in het kader van MAAS ook deelauto’s in te zetten 300 

als aanvulling op het openbaar vervoer? Vanuit trendwatching kunnen ook nieuwe onderwerpen 

naar voren komen, waar we nu hooguit beperkt aandacht aan besteden, omdat ze te ver afstaan 

van de core business. Na de herijking krijgt dit mogelijk wel een plek.  
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Van de SP wil het CDA de toezegging dat het besloten karakter van een eventueel BOT-overleg 

wordt gerespecteerd. 305 

 

De voorzitter zegt over het laatste dat dit nu niet aan de orde is. De SP is ook niet aanwezig. De 

vraag staat in het verslag. 

Het was de bedoeling om een BOT-overleg te organiseren, maar daarvoor in de plaats is nu deze 

discussie om aanbevelingen mee te geven voor het koersdocument. 310 

 

De heer Papineau Salm (PvdA) spreekt namens de PvdA complimenten uit voor het document.  

Digitalisering van mobiliteit is het uitgangspunt. De PvdA is een voorstander van het voorgestelde 

BOT-overleg. Wel zou daarin verder in de tijd gekeken moeten worden, met praktische 

voorbeelden, zodat een beeld ontstaat over hoe smart mobility over dertig jaar werkt. Het is 315 

verstandig om een laag dieper te gaan in het BOT-overleg. 

Wat is de rol van de provincie? Ze kan niet in haar eentje de digitalisering van mobiliteit in de 

provincie voor elkaar krijgen. Van auto’s zijn veel datagegevens, onder meer over waar auto’s 

rijden. Dergelijke data zijn er niet of nauwelijks van fietsen. Hoe kan over gegevens van waar en 

hoelang men fietst worden beschikt? 320 

 

De heer Leever (ONH) zegt over het volgen van fietsers op het digitale netwerk dat dit 

gebeurt via mobiele telefoons. 

 

De heer Papineau Salm (PvdA) vindt het terecht dan het punt van privacy wordt vermeld in het 325 

document. Hoe ver kan daarmee worden gegaan? Hoe kan de provincie de privacy van haar 

inwoners beschermen? Dat is een zorgpunt voor de PvdA. Wordt gekozen voor pilots her en der 

in de provincie, of voor een zo basaal mogelijke toepassing? Wat zijn de voor- en nadelen van een 

pilot. De PvdA ziet de digitalisering van mobiliteit met spanning tegemoet. Het biedt enorme 

kansen om een betere combinatie te maken van minder wegen, efficiënter gebruik en meer 330 

fietsen en openbaar vervoer.  

 

Mevrouw Strens (D66) vertelt dat ook D66 blij is dat de Koers voorligt. Smart mobility biedt vele 

kansen voor efficiënter en duurzamer vervoer. In het stuk wordt helder aangegeven hoe smart 

mobility kan bijdragen aan het invullen van de ambities uit de Omgevingsvisie. Welke rol neemt 335 

de provincie en welke samenwerkingsvormen kunnen daarin worden gevonden? D66 is een 

voorstander om dit tijdens een BOT-overleg nader te bespreken. D66 geeft mee om daarvoor 

voldoende tijd in te ruimen. 

 

Mevrouw Pels (GL) bedankt voor het document. Het is een belangrijke bouwsteen voor de agenda 340 

Mobiliteit. GL kan dit niet los zien van de te behalen klimaatdoelen. Wat GL betreft zou dat nog 

wat steviger in het eindbeeld mogen staan. Er valt nog veel winst te behalen met betrekking tot 

klimaatdoelen. Voor GL speelt de keuzevrijheid mee. Mevrouw Pels geeft een voorbeeld van 

onvrijheid. Ze moest reizen naar Diemen, Soest en Haarlem. Wanneer ze dat met openbaar 

vervoer had gedaan, was ze zes uur onderweg geweest. Met de auto was ze nu anderhalf tot twee 345 

uur tijd kwijt. Mevrouw Pels had dus niet de vrijheid om met het openbaar vervoer te gaan, want 

dan was ze haar werkdag kwijt aan het openbaar vervoer. Er zullen radicalere stappen moeten 

worden genomen, zodat openbaar vervoer een echt alternatief is voor de auto. Dat zou in smart 

mobility en de klimaatdoelen meer zichtbaar moeten worden. Openbaar vervoer en de fiets 

moeten duidelijker naar voren worden gebracht. 350 

Hoe gaan Gedeputeerde Staten om met ouderen en digitalisering?  

 

De heer Van Hooff (PVV) had een vervelende droom. Hij moest per fiets van zijn woonplaats 

Naarden naar de commissievergadering in Haarlem.  

De PVV ergert zich aan de term klimaatdoelen. De PVV staat daar totaal anders in.  355 

De heer Van Hooff begrijpt dat de provincie zich bezig houdt met smart mobility. Er zijn dan ook 

complimenten voor de ambtenaren, maar de PVV gelooft er niet in. Het is opgelegd EU beleid. De 

fractie ziet er niets in. Bij elk dossier stelt de heer Van Hooff zichzelf de volgende vragen. Is het 

een risico voor de provincie en wat kost het? Dan laat hij de politieke kleur van zijn partij er 

overheen gaan. Het risico ligt bij de provincie en het kost ongelooflijk veel geld. 360 

De PVV is tegen alle klimaatgedoe. De heer Van Hooff snapt de koers, maar de PVV is er geen 

voorstander van. 

 

De heer De Graaf (CDA) vraagt waarop de heer Van Hooff zich baseert dat inzetten op 

smart mobility is opgelegd door de EU. 365 
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De heer Van Hooff (PVV) antwoordt dat het onderdeel uitmaakt van klimaatdoelen. Die 

klimaatdoelen komen uit Brussel. Om die reden is de PVV erop tegen.  

 

De heer Papineau Salm (PvdA) veronderstelt dat de heer Van Hooff in zijn woonplaats 370 

regelmatig ziet dat het verkeer lang voor verkeerslichten moet wachten. Verkeerstechniek 

bevindt zich soms bijna nog in de prehistorie. Smart mobility zorgt toch voor efficiency? 

 

De heer Van Hooff (PVV) vertelt dat toch al wordt ingezet op elektrisch rijden en elektrische 

bussen. 375 

 

De heer Papineau Salm (PvdA) benadrukt dat het gaat om de digitalisering van mobiliteit. 

 

De heer Van Hooff (PVV) leest de inbreng van de PVV voor. 

Het college stelt terecht dat de voorliggende Koers niet gezien moet worden als een blauwdruk 380 

voor de komende vijf tot tien jaar en dat de Koers regelmatig getoetst en herzien moet worden, 

met name door allerlei nieuwe ontwikkelingen. Echter de gewenste eindbeelden lijken voor het 

college wel duidelijk een beeld. De PVV heeft moeite met een aantal geschetste einddoelen. Bij 

transitie naar schone brandstoffen gaat het over elektrisch rijden. De ambitie van het college is 

om met smart mobility bij te dragen aan het verminderen van de CO2 uitstoot. Daar moet men bij 385 

de PVV niet mee komen.  

 

De heer Zoon (PvdD) is benieuwd wat de heer Van Hooff vindt van het volgende. Het 

gebruik van smart mobility is onvermijdelijk en biedt kansen om het verkeer beter door te 

laten stromen. 390 

 

De heer Van Hooff (PVV) legt uit dat het verkeer vaak ophoopt door het gebruik van 

smartphones, waardoor botsingen ontstaan. De mensen moet beter op elkaar en op het verkeer 

letten. 

 395 

De heer Zoon (PvdD) citeerde uit een stuk van een PVV-lid, dat voor smart mobility is. Kan 

hij hieruit concluderen dat de verschillende PVV-fracties in het land anders denken over 

smart mobility? 

 

De heer Van Hooff (PVV) weet dat niet. Het zou best kunnen. 400 

 

Gedeputeerde Geldhof bedankt voor alle complimenten. Bekeken wordt hoe de digitale 

ontwikkeling kan worden toegepast voor het vervoer. CO2 reductie is niet de enige reden. Het 

gaat vooral om de doorstroming en veiligheid. De Koers is een ambitiedocument en 

richtinggevend. Het is een kader en een paraplu voor het toekomstige programma. Het is een 405 

meerjarig programma met nieuwe verkenningen en pilots. Een punt van aandacht is hoe de 

digitalisering voor ouderen mogelijk kan worden gemaakt. Dat kan worden meegenomen in de 

actualisering en herijking, die eens per 2 jaar worden voorgesteld. 

Een BOT-overleg is een prima plan en nuttig. Hoe dat wordt vormgegeven is aan de Staten zelf. 

Het is aan de griffie om een BOT-overleg in te plannen. De agenda’s van de griffie en Provinciale 410 

Staten zijn leidend.  

Eerder was er een showcase vanwege de bus. Ook komen er pilots voor shuttles en autonome 

voertuigen. De samenwerking met kennisinstellingen pakken Gedeputeerde Staten op.  

Dit is een meegroeidocument. Samen met Amsterdam zal naar de suggestie van deelauto’s in 

aanvulling op het openbaar vervoer worden gekeken. Het is een goed plan om met 415 

praktijkvoorbeelden te komen tijdens het BOT-overleg. 

 

De heer Leever (ONH) verwijst naar de studiereis naar Kopenhagen en Malmö. Die indruk 

van hoe smart mobility kan functioneren zou ook meegenomen moeten worden in de 

verdere ontwikkeling van dit plan. 420 

 

Gedeputeerde Geldhof antwoordt dat goede voorbeelden van studiereis ongetwijfeld voorbij 

zullen komen. De rol van de provincie is die van makelaar, van het bij elkaar brengen van acties, 

het stimuleren en het soms eerste afnemer zijn. Veel gebeurt in samenwerking, maar soms is de 

provincie een van de eerste die start en laat zien dat het werkt. In het kader van privacy moet de 425 

provincie zich houden aan de regels van de AVG. Ook worden daarover overeenkomsten met 

bedrijven afgesloten. 
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Data van fietsers zijn ook nu al beschikbaar. De verzameling van data vindt plaats en volgens de 

regels van de AVG. 

 430 

De voorzitter constateert dat de datum en tijdsduur van het te organiseren BOT-overleg worden 

bepaald door de griffie. Een twee uur durend BOT-overleg is een goed idee. Mocht een van de 

commissieleden bereid zijn om dat mede te organiseren dan kan hij of zij zich tot de griffie 

wenden. 

 435 

Gedeputeerde Geldhof legt uit dat een Benen-op-tafeloverleg een zekere niet volledige 

vrijblijvendheid in zich heeft. Er kunnen meerdere zaken worden ingebracht. Er kan vrijuit worden 

gefilosofeerd en gesproken over ontwikkelingen die op de provincie af kunnen komen.  

 

4. B-agenda Algemeen 440 

4a. Consultatie tussenstand Klimaatakkoord 

De heer Van Hooff (PVV) vertelt dat de PVV niet gelukkig is met deze klimaatpoppenkast. Het 

kost miljarden euro’s. De PVV ziet geen noodzaak. Het zogenaamde akkoord is nu de heilige 

graal en het verdienmodel van de klimaatlobby, groene clubs en de grote industriëlen. Via 

roadshows wordt de burger wijs gemaakt dat de wereld vergaat, als er niets gebeurt met 445 

betrekking tot de aanpak van het klimaat. De burger moet betalen. Wat het maatschappelijk 

draagvlak betreft wordt er met vuur gespeeld. Er zijn grote problemen in Nederland op het 

gebied van ouderen, zorg, medicijnen niet op voorraad, Defensie, veiligheid, open grenzen, de 

gevolgen van het Pact van Marrakesh, ziekenhuizen die sluiten, de islam enzovoorts. De PVV wil 

deze problemen aanpakken en daarvoor geld reserveren. Er mag geen cent naar de 450 

klimaatdoelen. 

 

Mevrouw Pels (GL) vraagt of de PVV erkent dat er een probleem is wanneer de zeespiegel 

daadwerkelijk gestegen blijkt te zijn. 

 455 

De heer Van Hooff (PVV) houdt niet van stellen 

 

De heer De Graaf (CDA) vraagt waarom de heer Van Hooff juist de islam noemt in zijn 

opsomming van problemen in Nederland. Dan zouden ook andere levensbeschouwingen 

genoemd moeten worden. 460 

 

De heer Van Hooff (PVV) spreekt van een naïeve vraag. De islam is de grootste bedreiging in de 

Westerse wereld. Er moet geld worden uitgegeven om dat te bestrijden. 

 

De heer Leever (ONH) zegt dat de Ouderenpartij van mening is dat niet om kernenergie heen kan 465 

worden gegaan voor het terugdringen van de CO2-uitstoot. De fractie waarschuwt voor de hype 

die er is rond de warmtepomp en waterstof. 

 

De voorzitter verzoekt de heer Leever om zich te richten op mobiliteit. 

 470 

De heer De Graaf (CDA) heeft van collega’s begrepen dat de briefing over het Klimaatakkoord 

goed is geweest. Nu wordt een goed beeld gegeven van de tussenstand. In tegenstelling tot de 

PVV denkt het CDA wel dat het klimaat een probleem is, dat moet worden aangepakt door 

iedereen die serieus met de wereld wil omgaan. 

 475 

Mevrouw Pels (GL) wil het naast mobiliteit ook over financiën. De provincie gaat een periode in, 

waarin niet alleen wordt gedacht in euro’s, maar ook in de hoeveelheid CO2 uitstoot. Dat zal 

straks mede bepalend zijn of een project wordt uitgevoerd, of niet. Straks zijn er twee valuta’s 

om als overheid te beoordelen of met beide doelen kunnen worden behaald. 

GL vindt het belangrijk dat nu aan de slag wordt gegaan met de modal shift. De keuzevrijheid in 480 

het openbaar vervoer en fiets kan enorm worden vergroot door betere ontsluitingen en door 

meer fietssnelwegen aan te leggen. Nagedacht moet worden over de vraag hoe de fiets als 

eindmodaliteit kan worden ingezet. Op OV-knooppunten kunnen OV-fietsen worden geplaatst. 

Het klimaatakkoord zorgt ervoor dat veel asfaltprojecten een vraagteken achter hun titel krijgen.  

De provincie zou moeten lobbyen voor een beter treinnetwerk, een beter nachtnetwerk en een 485 

beter internationaal netwerk, zodat op termijn vliegbewegingen vervangen kunnen worden door 

de trein. 
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De heer Papineau Salm (PvdA) merkt het volgende op. Als een brug moet worden 

aangelegd, waardoor de CO2-uitstoot niet wordt teruggedrongen, wil GL die brug dan niet 490 

aangelegd zien?. 

 

Mevrouw Pels (GL) antwoordt dat GL zo min mogelijk geld wil uitgeven en zo min mogelijk CO2-

uitstoot. Er moeten keuzes worden gemaakt. Gaat de provincie een brug aanleggen of ergens een 

wijk ontwikkelen. Bekeken moet worden hoeveel CO2 daaruit voortkomt. Dat zal erg ingewikkeld 495 

zijn, maar daar moet de provincie wel naar toe als ze ooit op de nullijn wil komen. 

 

De heer Papineau Salm (PvdA) begrijpt dat de mobiliteittafel nog het minst concreet is. Tussen 

fiets en openbaar vervoer is geen evenwicht. Er is te weinig aandacht voor de fiets. Wel wordt 

weer geïnvesteerd in nieuwe wegen. Wat de PvdA betreft houdt dat eens op. De PvdA mist om de 500 

vertaling te maken naar rekeningrijden. Wellicht is het een suggestie om het MIRT open te 

breken. Deze is geschoold op de oude denklijn met veel asfalt. Het MIRT moet zich meer richten 

op openbaar vervoer en fiets. 

 

Mevrouw Strens (D66) verwijst naar de inbreng van D66 in de commissie EEB.  505 

Het is goed dat de focus ligt op zero-emissie, zowel qua autovervoer, maar wat D66 betreft ook 

op openbaar vervoer. D66 verzoekt de focus te leggen op modal shift en het gebruik van 

openbaar vervoer en fiets. 

De provincie geniet inkomsten van opcenten. Als straks is overgegaan naar elektrisch vervoer dan 

betekent dat wat aan de kant van de opcenten. Het is belangrijk om dat mee te nemen aan die 510 

tafels, zodat de provincie ook in de toekomst haar eigen financiën kan regelen. 

 

De heer Zoon (PvdD) constateert dat de noodzaak om klimaatdoelen te behalen elke dag groter 

wordt. Nederland haalt CO2 doelstellingen niet en ook Noord-Holland niet. Er zullen maatregelen 

moeten worden genomen, ook op het gebied van mobiliteit. Elektrisch vervoer en fietsgebruik 515 

moeten nog meer worden gestimuleerd. De voorliggende tussenstand van het klimaatakkoord is 

niet actueel. De vervuiler moet gaan betalen. Wegenbelasting kan worden omgezet naar 

gebruiksbelasting. De provincie zou dat kunnen inbrengen. Ook moet worden ingezet op de 

verlaging van 130 kilometergebieden. Beleid moet worden gemaakt om thuiswerken uit te 

breiden. 520 

 

Tweede termijn: 

 

De heer De Graaf (CDA) constateert dat de PvdA zich ontwikkelt als een partij voor asfalt boycot. 

Het klimaatakkoord gaat over slimmere combinaties van infrastructuur en openbaar vervoer. De 525 

heer De Graaf zou willen bepleiten om niet teveel te geloven in luchtfietserij. 

 

Het gaat de heer Papineau Salm (PvdA) om nieuw asfalt. De PvdA is niet tegen asfalt. Er 

moet geen asfalt worden weggehaald. maar het bestaande moet beter worden gebruikt en 

niet uitgebreid. 530 

 

De heer De Graaf (CDA) merkt op dat niet alle deskundigen tegen nieuw asfalt zijn.  

 

Mevrouw Pels (GL) veronderstelt dat toch keuzes moeten worden gemaakt. Aanleg van 

asfalt is wel de meest directe weg naar nog meer CO2-uitstoot. 535 

 

De heer De Graaf (CDA) is voor het maken van andere keuzes. Nu ligt de focus op asfalt. 

Volksvertegenwoordigers hebben de taak om bij te dragen aan het uiteenzetten van de noodzaak 

van en de uitvoering van het klimaatakkoord. De burger aan de bovenkant van de samenleving 

kan dat wat makkelijker betalen dan degene die moet rondkomen van een bijstanduitkering. De 540 

laatste krijgt dezelfde rekening. 

 

De heer Zoon (PvdD) krijgt de indruk dat het CDA wil voortkabbelen op wat we nu al 

doen. Waar is de daadkracht van het CDA om te veranderen? 

 545 

De heer De Graaf (CDA) verwijst opnieuw naar de taak van volksvertegenwoordiger. Op dat 

terrein is er de verantwoordelijkheid om uitleg te geven aan de maatschappij en aan de 

achterban. De heer De Graaf draagt daar actief aan bij. 
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De heer Papineau Salm (PvdA) is benieuwd wat de VVD vindt van de consultatie rond de 550 

tussenstand van het klimaatakkoord. 

 

De heer Van Straaten (VVD) was niet bij de briefing en hij is niet bijgepraat door zijn collega. Om 

die reden doet hij er het zwijgen toe. 

 555 

Namens zijn collega mevrouw Van Duijn verzoekt de heer Papineau Salm (PvdA) om het F-net op 

te nemen in de brief aan het kabinet.  

 

De heer De Graaf (CDA) vertelt dat er vanuit het CDA de suggestie is gekomen om langs 

provinciale infrastructuur te inventariseren hoe kan worden bijgedragen aan energiewinning. 560 

 

5. Rondvraag gedeputeerde Post 

De heer Tijssens (D66) stelde de volgende rondvragen over de N201. 

Op welke manier is provincie Noord-Holland betrokken bij het programma Toekomst N201 van 

de provincie Utrecht? 565 

Is er sprake van een gezamenlijke aanpak voor deze provinciegrensoverschrijdende verbinding? 

Hebben Gedeputeerde Staten de impact van de Utrechtse scenario’s op Noord-Hollandse 

grensoverschrijdend onderzocht? 

Is er overleg met de betrokken gemeenten over een gezamenlijke visie op deze ontwikkeling? 

Op welke manier houden Gedeputeerde Staten Provinciale Staten op de hoogte over de N201? 570 

 

Gedeputeerde Geldhof vertelt dat Noord-Holland vanuit Mobiliteit deelneemt aan de ambtelijke 

stuurgroep van het project. Daarbij is het uitvoerend verkeersmanagement betrokken. 

De gemeenten, Provincie Noord-Holland en Rijkswaterstaat zijn betrokken bij het project. In 

zogenaamde ‘wikken-en-wegensessies’ zijn door de provincie Utrecht de verschillende belangen 575 

opgehaald en in de denkrichting verwerkt. 

Door Utrecht wordt nu een bestuurlijke beslissing voorbereid voor een denkrichting. De 

denkrichting wordt in een volgende fase verder uitgewerkt. Daarbij wordt ingezoomd op de 

effecten voor de gehele N201 en de A2. 

De betrokken gemeenten nemen deel aan het ontwikkelen van een toekomstvisie voor de N201. 580 

Gedeputeerde Post adviseert in het bestuurlijk overleg in Utrecht over de besluitvorming voor een 

denkrichting. Afhankelijk van de resultaten van het vervolgonderzoek zullen Gedeputeerde Staten 

Provinciale Staten informeren. 

 

Mevrouw Kaamer van Hoegee (VVD) stelde ook vragen naar aanleiding van een artikel in de Gooi- 585 

en Eemlander over de N201. Zij verneemt graag of er al gesprekken gaande zijn over het 

uitbreiden van de N201 aan de Utrechtse zijde naar tweemaal tweebaans. 

Is in gedane onderzoeken rekening gehouden met de effecten aan Noord-Hollandse zijde, 

bijvoorbeeld de bereikbaarheid van Schiphol en Hilversum, als naar tweemaal tweebaans wordt 

gegaan. Wat vindt de gedeputeerde van deze plannen? 590 

 

Gedeputeerde Geldhof vertelt dat door Provincie Utrecht een aantal denkrichtingen voor de N201 

op grove lijnen wordt onderzocht. De effecten en gevolgen van een tweemaal tweebaansweg 

wordt ook onderzocht, naast de mogelijkheden om de weg in de huidige staat te behouden en 

een aantal lokale knelpunten op te lossen. De omliggende gemeenten en de provincie Noord-595 

Holland zijn betrokken bij het onderzoek. Er is gelegenheid om belangen in te brengen. Voor 

Noord-Holland is het belang om de consequenties op de Noord-Hollandse wegen te agenderen en 

in kaart te brengen. De provincie Utrecht streeft ernaar om nog in december 2018 een advies aan 

haar Gedeputeerde Staten voor te leggen over de denkrichtingen die voldoende zijn om verder uit 

te werken. De belangen van Noord-Holland zullen in de komende onderzoeken aan de orde 600 

komen. 

 

De heer De Graaf (CDA) stelde een vraag over de brug in Ouder Amstel. Het CDA is benieuwd hoe 

de betreffende gemeenten en de Vervoerregio bij het proces betrokken zijn en wat de financiële 

consequenties zijn. 605 

Klopt het dat gemeentelijk bestuurders en raadsleden van Ouder Amstel en Amstelveen via de 

media moesten vernemen dat er een forse vertraging is ontstaan? Welke maatregelen nemen 

Gedeputeerde Staten om dergelijke missers op het gebied van communicatie in het vervolg te 

voorkomen? 

 610 
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Gedeputeerde Geldhof vertelt dat bij de voorbereiding van het PIP voor de technische ruimte van 

de brug op ambtelijk niveau is gecommuniceerd met de gemeenten Ouder Amstel en Amstelveen 

en met de Vervoerregio over de voortgang en de stand van zaken. Helaas is daarbij verzuimd om 

partijen bestuurlijk bij het uiteindelijke besluit te betrekken. Dat leidde tot onrust in beide 

gemeenten geleid. Dit is extra vervelend omdat de samenwerking tussen alle partijen juist zo 615 

goed verliep. Om de klokken gelijk te zetten wordt in januari 2019 een stuurgroep belegd, onder 

voorzitterschap van de gedeputeerde Mobiliteit. Naast de provincie Noord-Holland bestaat de 

stuurgroep uit wethouders van Ouder Amstel en Amstelveen en uit het bestuur van de 

Vervoerregio. Het project is vertraagd door dit gebeuren. In overleg met de aannemer wordt de 

betekenis op een rij gezet. Eind 2020 wordt de brug weer in gebruikgenomen, als dezelfde 620 

doorlooptijden worden gehanteerd als eerder verwoord. Dit is afhankelijk van de beschikbaarheid 

van materiaal, mensen en onderaannemers. De vertraging resulteert ook in extra kosten. De 

aannemer heeft de organisatie inmiddels verkleind. Op het moment dat weer kan worden gestart 

met de uitvoering kunnen de vertragingskosten worden bepaald. Het overleg hierover is gestart. 

 625 

De PvdA en de SP stelden vragen over het landbouwverkeer op de N244 

Het zware landbouwverkeer dat niet over de N244 mag rijden gaat nu door de straten van Groot  

en Klein Westerbuiten, met de nodige schade en overlast tot gevolg. 

Hebben Gedeputeerde Staten al contact gehad met het gemeentebestuur van Edam-Volendam? Zo 

ja, wat heeft dat opgeleverd? Zo nee, wanneer gaat dat overleg plaatsvinden? 630 

Waarom staat de provincie wel landbouwverkeer toe op de N247, vanaf de aansluiting met de 

A10 tot even voorbij Edam? 

 

Gedeputeerde Geldhof  vertelt dat op 19 november jl. ambtelijk overleg heeft plaatsgevonden 

tussen de provincie, gemeente Edam-Volendam, politie en het Hoogheemraadschap Hollands 635 

Noorderkwartier.  Over ongeveer een maand volgt een ambtelijk voorstel aan de gedeputeerde 

Mobiliteit voor een pilot voor het toelaten van landbouwverkeer op de N244 tussen de N247 en 

de Oosterweg, om Groot Westerbuiten te ontzien van landbouwverkeer. Die pilot dient te worden 

gemonitoord, De provincie heeft de gemeente gevraagd om de helft van de monitoringskosten 

voor haar rekening te nemen. De schatting van de totale kosten is 50.000 euro. De politie zal een 640 

eventuele pilot in de gaten gaan houden. 

Het toestaan van landbouwverkeer op de N247 tussen A10 en ‘t Schouw is ooit als een pilot 

gestart. Dit vanwege het vele verkeer van loonwerkers met betrekking tot zandtransporten dat 

overlast bezorgde in Zunderdorp. De politie wees tijdens het bovengenoemde overleg op het feit 

dat naar schatting nu nog maar twee landbouwvoertuigen per dag gebruikmaken van dit deel van 645 

de N247. Het zou goed zijn om na te gaan of deze pilot nog actueel is. Het beleid van de 

provincie is dat alleen landbouwverkeer op de provinciale wegen wordt toegelaten wanneer er op 

korte afstand geen alternatieve parallelle route beschikbaar is. Dat is de situatie. Er is geen 

alternatieve parallelle route beschikbaar tussen ’t Schouw en Edam. Ten Noorden van Edam is een 

parallelweg aanwezig. Bij Oosthuizen is enige jaren geleden het landbouwverkeer ook toegestaan 650 

over een relatief korte afstand, met een onderbouwing, die als volgt luidt:  Als beheerder van de 

N247 heeft de provincie een afweging gemaakt tussen de verkeersveiligheid op de N247 en de 

verkeersveiligheid in de woonwijk. Landbouwvoertuigen in de woonwijk leveren een gevaarlijkere 

situatie op dan landbouwvoertuigen op de N247. Daarom zal de reeds geldende 

geslotenverklaring op de N247 tussen de doorsteek en de bebouwde kom van Oosthuizen in die 655 

zin betekenen dat groot landbouwverkeer wel op dat stuk mag rijden. Voor langzaam verkeer 

komende vanuit Oosthuizen in Zuidelijke richting moet duidelijk zijn dat ter hoogte  van de 

landbouwdoorsteek niet meer verder over de N247 mag worden gereden.  

 

De voorzitter bedankt de gedeputeerde voor de beantwoording van de gestelde rondvragen. 660 

 

6. Sluiting 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun komst en inbreng en sluit de vergadering om 

20.00 uur. 
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